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ZAPISNIK sa 3. sjednice Skupštine LABIN 2000 d.o.o. 

 
Sjednica: 3. sjednica 
Mjesto: Sportski centar Franko Mileta 
Datum: 16.04.2022. 
Vrijeme trajanja: 15:30 – 16:05 

Prisutni: 

1. Federika Mohorović Čekada, predsjednica 
2. Tanja Pejić, članica  
3. Dean Milevoj, član 
4. Lari Zahtila, član 
5.           Valdi Medančić, član  
6.           Dean Nestorović, član 
7.           Ana Stepčić, zapisničarka  

Odsutni: 1. Andrea Škopac, član 
  

Dnevni red: 

 Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
 Otvaranje i razmatranje prijava pristiglih na natječaj za imenovanje 

člana uprave – direktora  
 Odabir člana uprave – direktora za mandatno razdoblje 2022.-2026. 
 Razno 

 
Predsjednica Skupštine otvara sjednicu. Nakon utvrđivanja kvoruma i jednoglasnog prihvaćanja dnevnog reda 
prelazi na 1. točku dnevnog reda.  
 
1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
Nema primjedbi na zapisnik. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
2. Otvaranje i razmatranje prijava pristiglih na natječaj za imenovanje člana uprave – direktora 
Predsjednica govori da je natječaj bio objavljen na službenim stranicama Labin 2000, Grada Labina, Hrvatskom 
zavodu za zapšljavanje i u novinama Glas Istre, ali i na lokalnim portalima. 29.03.2022.g u 12:25 sati zaprimljena 
je 1 prijava na natječaj, Dalibora Zupičića. Nakon čitanja uvjeta iz objavljenog natječanja, predsjednica prepušta 
dokumentaciju ostalim članovima na pregled.  
Molba sadrži: životopis, domovnicu, ovjerena preslika diplome, potvrdu o radnom iskustvu, potvrdu o 
nekažnjavanju od 24.03.2022.g., ovjerena izjava o poznavanju rada na računalu, poznavanju engleskog jezika, 
završenim tečajevima te da ne postoje zapreke za imenovanje iz članka 239. Zakona o trgovačkim društvima, 
presliku vozačke dozvole, presliku osobne iskaznice i Plan i program rada za registrirane djelatnosti Društva u 
mandatnom periodu.  
Članovi su ustanovili da je prijava potpuna i ispunjava sve formalne uvjete, nakon čega predsjednica čita plan i 
program rada. Nakon završetka otvara raspravu.  
Dean Milevoj govori da je plan u redu i da je to samo nastavak njegovog dobrog rada.  
Predsjednica se također slaže da se firma mora još više uključiti i javljati na sve buduće natječaje koji se budu 
ticali ili održive mobilnosti ili općenito natječaja kojima je cilj Zelena Europa. Skupština mora biti tijelo društva 
koja će gurati i poticati direktora da prijavljuje velik broj natječaja. 
Valdi Medančić ističe da se njegov plan nadovezuje na dosadašnji rad. Prijedlog je da se u sportskoj dvorani 
zamjeni izvor elekektrične energije, smanji količina potrošnje električne energije, pa se time automatski 
smanjenjuje i količina emisije. U dogovoru s Gradom Labinom trebalo bi zajednički naći način kako uštedjeti. 
Šta se tiče parkiranja, ima primjedbu na samo jednu punionicu u Labinu na PZ Titov trg. Zajedničkom suradnjom 
sa Gradom i HEP-om mišlkenja je da bi trebalo promijeniti punionicu.  
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Lari Zahtila govori da bi bilo dobro da Labin 2000 istraži financijsku infrastrukturu punionica te nakon toga 
nakon može dati  prijedlog Gradu. 
Valdi Medančić govori da u lipnju izlazi natječaj za izgradnju solarnih elektrana na nivou EU sa 80% financiranja 
iz Europskih fondova.  
Dean Milevoj postavlja pitanje da li grad Labin ima predviđeno u prostornom planu za izgradnju solarne 
elektrane. Ako ima zainteresiranih firmi trebalo bi im omogućiti izgradnju, a može se ići u izmjenu prostornog 
plana. 
Medančić govori da bi to trebao financirati Grad, gradska firma kao Labin 2000. Dešava se da firme drže 
zemljište 10 godina, zatim skidaju skolarne elektrane i grade stanove. Zato bi grad trebao izgraditi solarnu 
elektranu i koristiti je za javnu rasvjetu ili nešto slično. Predsjednica govori da svakako treba strateško i 
dugoročno razmišljati. 
 
3. Odabir člana uprave – direktora za mandatno razdoblje 2022.-2026. 
Predsjednica stavlja na glasanje odabir Dalibora Zupičića za direktora na mandatno razdoblje 2022. – 2026. 
godine. Svi se slažu jednoglasno.  
 
4. Razno  
Predsjednica govori da je na pretprošloj sjednici Skupštine načeto pitanje plaća, te da je direktor rekao da će 
napraviti analizu. U mailu koji je posalo naveo je 2 kategorije – plaća direktor, plaća ostali i ukupno. Nakon 
detaljne analize troškovi plaća bi bili 30.000,00 kn više od izglasanog plana, ali bi cca.10.000,00 kn bilo manje 
na osnovi regresa i naknada. A s obzirom na planirani financijski rezultat smatra da taj porast nebi značajnije 
utjecao na dobit poslovanja. Plaće za sve zaposlenike bi trebao direktor analizirati na sljedećoj skupštini, a za 
porast njegove plaće je obrazložio sljedeće: Zakon o sprečavanju sukoba interesa je stupio na snagu na Božić 
2021.g. Po tom Zakonu je Dalibor Zupičić postao dužnosnik što prije nije bio. Do sada je kao direktor, osim 
plaće, imao pravo na regres, božićnicu, topli obrok, dar za djecu, bon koje se davao na kraju godine, što ukupno 
iznosi 9.600,00 kn gošnje, odnosno 800,00 kn mjesečno. Danas više na to nema pravo zbog novog Zakona. 
Prilikom primjene novog ugovora o radu predlaže porast plaće od 10%, što znači sljedeće: porastom bruto 
plaće od 10%, neto plaća bi mu porasla za 900,00 kn, što znači da je stvarni porast plaće 100,00 kn. Napominje 
da se bruto plaća nije mijenjala od potpisa prvog ugovora od 2014. godine. Ako mu se izglasa jednaka plaća, 
onda bi on dosta izgubio zbog novog Zakona.  
Dean Mlevoj smatra da mu svakako treba nadoknaditi ono šta je prije dobivao, a sad ne može kao dužnosnik.  
Dean Nestorović govori da bi trebalo ugovor uskladiti sa novim Zakonom.  
Valdi Medančić postavlja pitanje da li se može definirati ugovor na način da se plaća može povećati, odn. 
Smanjiti s obzirom na povećanje troškova života, na što predsjednica odgovara da može. Medančić predlaže 
da bi onda tako trebalo i definirat ugovor, u obliku  menadžerskog ugovora. Predsjednica napominje da se 
plaća mora definirati u bruto iznosu. Svi članovi se jednoglasno slažu o povećanju bruto plaće od 10%.     
 
 
Predsjednica zaključuje sjednicu u 16 sati i 05 minuta.     

 
Labin, 16.04.2022. 
 

 
 

                     

Zapisničarka:                                                                                Predsjednica Skupštine: 
Ana Stepčić                                                                                   Federika Mohorović Čekada                        
 

 


